
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Bericht van verhindering 
van dhr. Lutje Wagelaar. Mevr. Kroon neemt digitaal deel aan deze vergadering. 
Journalist Rick Plantinga loopt vandaag een dagje mee met de voorzitter/burgemeester 
van Enschede. 

 

   

B Mededelingen  

  

 

Dhr. Joosten:  

- Binnenkort worden (weer) jodiumtabletten uitgedeeld. Dit is voorbereid door 
het ministerie en betrokken mensen worden middels een brief op de hoogte 
gesteld. 

Dhr. Broekhuizen: 

- Afgesproken is dat op de bestuurlijke themadag van 4 november a.s. de 
begrotingskaders voor de jaren 2023 e.v. besproken worden. Hij is 
voorzitter van de bestuurlijke voorbereidingsgroep voor die dag. Ter 
voorbereiding heeft hij met alle burgemeesters een overleg gehad. 
Hoofdthema dat naar voren kwam was dat men graag inhoud, 
achtergronden etc. van de begroting duidelijk krijgt zodat men een 
begroting kan uitleggen naar de eigen achterban/in de eigen organisatie. 
De voorbereidingsgroep richt het proces in hoe dit te doen. Onderdeel 
daarvan is dat de inhoud in bouwstenen wordt verdeeld, o.a. TSC, 
bedrijfsvoering, kazernes. Het liefst wil hij vooruit kijken, maar er zal ook 
een historische schets gegeven worden. Vraag is nog of de burgemeesters 
de wethouders financiën mee willen nemen. Dit hoeft niet. Verzoek is 
hierover na te denken. In september komt dit terug.  

Dhr. Wevers: 

- Tav de taakdifferentiatie is nu afgesproken alleen bouwsteen 1 (piket en 
kazernering) verder uit te werken. Een nieuwe stuurgroep pakt dit verder op 
en zal omstreeks december 2021 een plan opleveren. Uitgangspunt is dat 
de minister wel met de benodigde financiën komt.  

- Tweede loopbaanbeleid brandweer houdt in dat men miv 2006 maximaal 
20 jaar in een bezwarende functie mag opereren. Per 2026 gaat dit dus 
spelen. Vakbonden waren hier eerder mee akkoord en vinden het nu niet 
meer een goed idee.  

 

    

C Verslag AB VRT 22 april 2021, incl. actielijst  

  Verslag wordt vastgesteld.  

    

 

Verslag Algemeen Bestuur                                                                 

                                                                                                                                                                                                                                        

                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                                                                                                                                           

DATUM  5 juli 2021 TIJDSTIP 9.00 uur tot 9.45 uur 

VOORZITTER  O. van Veldhuizen LOCATIE Stadhuis Almelo 

SECRETARIS  H. Meuleman 

 

  

 
AANWEZIG O. van Veldhuizen, A. Gerritsen, J. Pierik, J. Joosten, R. Welten, A. Raven, S. Schelberg, E. Nauta, C. 

Kroon, P. Welman, A. Hofland, W. Haverkamp, H. Broekhuizen, D. Tigchelaar 

H. Meuleman, S. Wevers, S. Dinsbach, J. Eshuis 

M. de Roos, K. Baalman, G. Brouwer, S. Kuks 

C. Siemerink , S. Huis in ‘t Veld, J. aan de Stegge 

 

AFWEZIG  B. Lutje Wagelaar 

 



PAGINA 2/3 

 

 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

D Ingekomen stukken  

  Geen vragen/opmerkingen.  

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Jaarrekening 2020 

Dhr. Hofland geeft een korte toelichting. Het voordelig resultaat is mn veroorzaakt 
door Corona. De accountant heeft een goedkeurende verklaring gegeven.  

Vergadering besluit conform voorstel.  

 

 2 Begroting 2022 

Dhr. Hofland geeft aan dat in het verleden afspraken zijn gemaakt tav de meeste 
punten, bijv. de loon- en prijsindex en de tranches over 4 jaar. Er zijn enkele 
zienswijzen ingediend, oa Haaksbergen. De gezamenlijke rekenkamercommissie 
heeft een quick scan gedaan. Een reactie op de genoemde punten zit bij de stukken. 

Dhr. Welten geeft aan het fijn te vinden dat er binnenkort (bestuurlijke themadag 4 
november) uitgebreider naar TSC gekeken wordt.  

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

 3 Evaluatie jaarwisseling 2020-2021 

Dhr. Joosten geeft aan dat we de afgelopen jaarwisseling te maken hadden met 
gewijzigde wetgeving tav vuurwerk en afwijkingen tav carbid schieten agv Covid. 

Vraag is of we in Twente gezamenlijk iets willen afspreken of doen voor de komende 
jaarwisseling.  

Dhr. Welten dankt voor de evaluatie. Het is goed nu vooruit te kijken op basis van 
lessons learned. Hij heeft goede ervaring met de meldingsplicht voor carbid in de 
APV en zou hier graag ook de komende jaarwisseling gezamenlijk afspraken over 
willen maken, met respect voor ieders autonomie.   

Dhr. Gerritsen ziet twee belangrijke punten: 

- De opsporing van illegaal vuurwerk (en dan niet alleen door de politie) 

- Een gezamenlijke campagne over illegaal vuurwerk en de veiligheid. 

Het onderdeel carbid is aangepast vanwege de gezondheid en niet vanwege de 
veiligheid. Dat laatste zit in (illegaal) vuurwerk. 

Mevr. Raven is het eens met dhr. Gerritsen. Tav carbid had Hellendoorn afwijkende 
regelgeving. Zij streeft niet naar gelijkheid in regelgeving. 

Dhr. Broekhuizen zou het goed vinden dat er samengewerkt wordt op het gebied 
van illegaal vuurwerk (mn communicatiecampagne). Op inhoud niet te veel 
gezamenlijk regelen. 

Dhr. Hofland geeft aan dat Rijssen-Holten de enige carbid-vrije gemeente was. De 
APV zal weer in de oorspronkelijke versie hersteld worden en deze wijkt af van de 
gezamenlijke lijn.  

Mevr. Kroon wil graag zoveel mogelijk een Twentse lijn tav zowel vuurwerk als 
carbid. 

Dhr. Joosten concludeert dat de meningen duidelijk zijn. Binnenkort komt hij met een 
voorstel.    

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 Opzet bijpraten bestuur TSC 

Dhr. Gerritsen: vanwege de behoefte aan verdere verdieping vóór de evaluatie 
wordt georganiseerd dat de burgemeesters in groepjes TSC bezoeken ter 
voorbereiding op de bestuurlijke themadag van 4 november a.s. Dhr. Welten ziet 
graag dat de opmerkingen van de rekenkamercommissie in de voorbereiding 
worden meegenomen. Mevr. Kroon vraagt of we de gesprekken op basis van 

 



PAGINA 3/3 

 

 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

schriftelijke documenten kunnen doen. Dhr. Gerritsen geeft aan dat eea goed wordt 
voorbereid en dat er schriftelijke stukken komen. 

    

G R  Rondvraag  

  -  

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.  

Het is de laatste vergadering van het AB VRT voor de voorzitter. Dhr. Schelberg 
bedankt de voorzitter voor zijn goede inzet en collegialiteit.   

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 11 oktober 2021. 

 

 

Secretaris,     Vice Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                S.W.J.G. Schelberg 

 

 


